



BE The Legend Convention



“

Yakin Dan Tabah!**RCCA Miya Saw Kee Hiang**

Suri rumah

RCCA Miya seorang peminat sukan. Ketika remaja, beliau ialah seorang pemain bola keranjang kebangsaan. Beliau mempunyai satu impian - bermain bola keranjang secara profesional.

Malangnya, perjalanan bola keranjangnya berakhir disebabkan keadaan keluarga yang tidak dijangka.

MELEPASKAN KERJAYA BOLA KERANJANG

“Selepas SPM, saya terpaksa meninggalkan Pulau Pinang dan pergi ke KL untuk membantu adik saya di kedainya. Apabila saya kembali ke Pulau Pinang, 8 tahun telah berlalu,” Miya mengimbas kembali.

Selama lebih dari satu dekad, Miya ialah seorang suri rumah yang sibuk, menjaga dua orang anak perempuan dan keluarganya. Namun, minatnya terhadap sukan tidak luput dan beliau terus aktif dalam sukan. Di samping itu, beliau mengembangkan satu hobi baharu – membakar kek.

“Saya menjadi hebat dalam membakar biskut, kek malah kuih bulan sehingga saya mampu menjana sedikit pendapatan daripada jualan. Beberapa tahun yang lalu, saya terfikir untuk membuka sebuah kedai roti memandangkan anak perempuan saya sudah dewasa. Lama saya memikirkan perkara ini



Attending Seminar

kerana memulakan suatu perniagaan memerlukan modal yang besar dan akan memakan masa bertahun-tahun untuk mendapat kembali modal tersebut. Ketika itu juga, saya menemui BE.”

KERJAYA BAHARU DI BE

Miya menjaga baik kesihatannya, terutama yang berkaitan dengan kakinya. “Kaki amat penting kerana hanya dengan kaki yang sihat kita dapat terus bersukan. Apabila saya mengetahui mengenai Aulora Pants dan BE, saya kagum kerana perniagaan ini hanya memerlukan RM60 untuk bermula. Perniagaan ini berkisar pada kesihatan yang baik dan membantu orang.”

Miya terus berkata, “Memandangkan saya memerlukan modal yang besar untuk memulakan kedai roti, mengapa tidak memberikan diri saya peluang untuk memulakan perniagaan BE dengan RM60? Bagaimanapun, saya juga melabur dalam penjagaan kesihatan diri!”

Keyakinan Miya terhadap produk dan BE mendapat dorongan apabila rakannya yang suka bersukan mengalami peningkatan kesihatan (terutama pada kaki mereka). Tetapi beliau tidak pernah menyangka beliau akan mendapat lebih banyak daripada yang dibayangkan melalui kerjaya BE.



Malam RCCA



BE Lifestyle Travel ke Japan



Ambil Gambar bersama Upline

“Saya masih ingat ketika saya menghadiri BAS pertama saya tiga tahun yang lalu, saya diminta untuk menuliskan impian saya. Pada masa itu, saya berusia 52 tahun dan saya tidak tahu apa yang ingin saya capai. Saya bergelut selama lebih dari 15 minit. Seketika kemudian, saya menulis, ‘Saya ingin menukar kereta kecil saya dengan kereta mewah, dan saya inginkan sebuah rumah baharu saya sendiri.’ Cuba teka berapa lama masa yang diperlukan untuk merealisasikan impiannya? 2.5 tahun! “Selain itu, saya dapat membiayai pengajian anak bongsu saya di luar negara!”

Selain pendapatan yang lumayan, Miya telah berubah dari seorang suri rumah yang pemalu menjadi pemimpin yang yakin dan pekongsi yang dapat dengan senang hati berkongsi dengan orang asing atau di hadapan orang ramai.



“

Kejayaan Miya berpunca dari keyakinannya - keyakinannya pada produk, BE, upline, dan dirinya sendiri.

“Apabila anda yakin, anda akan memiliki semua yang anda perlukan untuk bertahan,” Miya menyimpulkan.